

Protokoll fört vid styrelsemöte med Envikens IF 3/4-23

Närvaro: Anna Olars, Niklas Lennartsson, Anita Andersmats, Edvin Andersmats, Lisa Hästbacka, Patrik Staffansson, Tommy Back.

Föregående protokoll

- Skidsektionen har utfört en del reparationer. Man har även plogat på Länsbergets väg.
- Information om nya rutiner för kiosken finns nu i kioskens pärm.
- Olika diskussioner kring kioskansvariga och rutiner – behöver diskuteras med bla Innebandysektionen.
- Hos fotbollssektionen är nya avbytarbås på gång.
- Förslag på ny årlig medlemsavgift kommer att tas fram till årsmötet.
- Information ska spridas för hur (om det är möjligt?) man ställer in tidinställd upplåsning.
- Klätterväggen ska besiktigas.
- Föreningen har nu tillgång till en person som gör samhällstjänst.
- Skidspelens sista förberedelser vad gäller bemanning pågår, helgen OK och vardagar fattas en del folk.
- För vårens DAK har förberedelser påbörjats.
- Föreningen ska närvara på Enviksdagen. Bla i ett informationsbås och vid demonstration av olika aktiviteter.
- Diskussioner kring bland annat om det skulle behövas en dedikerad grupp för ansvar kring sponsorer samt om sponsorskyltarnas avgift borde höjas då det inte gjorts sen hallen bygdes.

Svenska skidspelen

Anita Andersmats närvarar och sammanfattar årets skidspel. 53 funktionärer från EIF, ungefär arbetstimmar gjorda 650h.

Hon nämner att det varit svårt att få ihop folk, även på helgen. Tex fanns 16 reserver till söndagen 3 veckor innan tävlingarna, sedan när söndagen kom så fattades 4 personer.

Dehövs mer åtgärder för att få in mer folk. Tex att tidigt (förslagsvis december året innan, och ha möte om det i styrelsen i november) skicka ut papper via sektionerna till medlemmar tills nästa år, och listor som dessa får fylla i för när dom kan. Minst en person per sektion får ta ansvaret för att listorna fylls i och att hålla dem ajour.

Hela ansvaret till problematisk schemaläggning ligger inte på föreningen, förutsättningar har också varit svåra och delvis även förändrats tätt inpå tävlingarna. Tex bestämdes det 1,5v innan att det ska finnas personal på plats i ackrediteringen från kl 7 måndag morgon innan tävlingarna (vilket inte varit fallet tidigare år).

Ulf och Leif slutar. Jessica Davidsson kommer att ta över i entrén.

Valberedningen

Edvin drar valberednings förslag på ledamöter och sektioner till årsmöte.

Rapport från sektionerna

Innebandy:

Alla serier slutspelade, överlag gått väldigt bra. Även några cuper har genomförts.

Gym:

Löpbandet trasigt och kommer att lagas. Kostnad 7800kr + moms.

Kiosken:

Måste finnas rutiner för att samla in bananskal och annat efter matcher. Burkar slängs ofta i vanliga sopor.

Diskutera med kioskansvariga vad som ska skrivas i "kioskpärmen" för rutiner inför nästa säsong.

Ekonomisk rapport

355 432kr (sista mars). Fått in en del bidrag för kurser, även 50 000kr till garageprojektet. Större utgifter: Hallen gjorde en prishöjning.

Tommy Back kommer att få samma rättigheter på banken som Lisa Hästbacka för att kunna ta över kassörsansvaret innan årsmötet.

Viktigt att alla ser till att personuppgifter stämmer på hemsidan/laget.se. Att många inte har det försvårar kassörsarbetet mycket. Föreningen får också in pengar från tex Lokstödet baserat på dessa medlemsskap, så föreningen förlorar pengar om inte uppgifter stämmer.

Hallen AB

Möjlighet med tidsinställd upplåsning finns. Detta (och hur det stängs av) ska spridas till alla ledare i form av enkla instruktioner. Tommy skickar ut till sektionerna som får sprida till ledarna.

Det bör även spridas att forcerad ventilation bör sättas på när detta ej är gjort när man kommer till hallen. Även andra rutiner behöver förtydligas för att förenkla arbetet med hallen för alla.

Att höja priset på sponsorskyltarnas röstas ned av styrelsen. Istället behövs fokus läggas på att få upp fler skyltar. Här kan alla hjälpa till att sprida information om att möjlighet finns.

Hallen AB kommer att ha bolagsstämma innan årsmötet.

Övriga frågor

Enviksdagen

20 maj kl 11-16. Behövs vepor/"beachflaggor", men ställningar finns. Anna kikar på 2st flaggor.

Förslag ges på införskaffa någon typ av infofolder/"pizzameny" som beskriver föreningen, vilka sektioner som finns, etc. Ska innehålla tidlös information. Anna och Niklas kikar på detta.

Försäkring

Det diskuteras huruvida alla som utövar aktiviteter inom föreningen är försäkrade (och om de måste vara). Anna ska be Kent ta kontakt med Dalarnas försäkringsbolag för att kontrollera hur försäkringar täcks för medlemmar som inte har spelarlicenser (innebandy och fotboll).

Årsmöte

17 april kl 19:00.

Pga inflation samt införandet av det nya faktureringsystemet lämnas ett förslag på höjning av priset på medlemsavgift till årsmötet:

Familj: 350kr

Enskild: 200kr

Barn/ungdom: 100kr

Nästa möte (årsmöte): Måndag 17/4-23 kl 19:00.

Edvin Andersmats